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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 29 FEBRUARI 2024 
 
Aanwezig: Hilde Wolfs, voorzitter 

Yves Croux, burgemeester 
Bert Vertessen, Werner Raskin, Johan Schoefs, Heidi Berx, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Christiaan Hex, Mieke Claesen, Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Stanny Crommen, Eddy 
Vandecaetsbeek, Linda Verjans, Ria Moesen, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Verontschuldigd: 

 
Jan Wils, raadslid 
 

 
De vergadering wordt geopend om 20u25 
 
In openbare vergadering 
 
01 Financiën (gemeente) - Contract tussen Kruispuntbank en gemeente Hoeselt - Kennisgeving 
 
De gemeenteraad neemt kennis van de overeenkomst tussen de Kruispuntbank van de Sociale Zekerheid en de 
gemeente Hoeselt. De gegevens van de Kruispuntbank zijn nodig voor het opstellen van het kohier van de 
dienstenbelasting. 
 
 
02 Personeelszaken - Limburgse Rechtspositieregeling (RPR) - Occasionele gezamenlijke opdracht - 

Aanstellen diverse dienstverleners i.k.v. nieuw verloningsbeleid (Fase 1 Concept) - Selectieleidraad - 
Lastvoorwaarden, gunningswijze en delegatie gunningsleidraad - Goedkeuring 

 
Bij beslissing van de gemeenteraad d.d. 21 december 2023 sloot de gemeente Hoeselt, net als 32 andere 
Limburgse besturen, aan bij de Regioraad Limburg. De Regioraad Limburg wenst de mogelijkheden van het 
nieuwe rechtspositieregelingsbesluit te onderzoeken met als doel de ontwikkeling van een gemeenschappelijk 
Limburgs kader en de daarmee samenhangende HR-instrumenten, zoals een gemeenschappelijk loonhuis en een 
cafetariaplan. 
 
De eerste stap in deze Limburgse samenwerking op HR-niveau is het in de markt zetten van de occasionele 
gezamenlijke opdracht 'Aanstellen diverse dienstverleners in het kader van het nieuwe verloningsbeleid (Fase 1 
Concept)'. Er werd een selectieleidraad ontwikkeld om geïnteresseerde partijen uit te nodigen om een aanvraag 
tot deelneming voor deze opdracht in te dienen. Deze selectieleidraad strekt er enkel toe geschikte kandidaten te 
selecteren die in de volgende fase van de gunningsprocedure uitgenodigd zullen worden om een offerte in te 
dienen op grond van de gunningsleidraad.  
 
De selectieleidraad (nr. 2023-5457), opgesteld in samenspraak met de 33 deelnemende besturen (partijen), is 
opgedeeld in volgende percelen:  
- Perceel 1: Functie-, loonhuis en HR-instrumenten, geraamd op 200.000,00 EUR excl. btw of 242.000,00 EUR 

incl. btw. 
- Perceel 2: Cafetariaplan, geraamd op 125.000,00 EUR excl. btw of 151.250,00 EUR incl. btw. 
De totale uitgave wordt geraamd op 325.000,00 EUR excl. btw of 393.250,00 EUR incl. btw.  
 
Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de mededingingsprocedure met onderhandeling. De 
stad Hasselt treedt op als penhouder en staat in voor de opmaak van de opdrachtdocumenten, van het 
selectieverslag/verslag van nazicht van de offertes, etc. Alle deelnemende besturen dienen zowel de selectie- en 
de gunningsleidraad als de selectie/gunningsbeslissing door hun eigen bevoegde organen te laten goedkeuren. 



  Verslag GR 29/02/2024  2/9 

Conform de goedgekeurde samenwerkingsovereenkomst zal elke partij instaan voor de betaling van het aandeel 
van de prijs overeenstemmend met het aantal medewerkers in haar organisatie.  
 
De gemeenteraad besluit de bijgevoegde selectieleidraad en de raming voor de opdracht 'Occasionele 
gezamenlijke opdracht - Aanstellen diverse dienstverleners i.k.v. nieuw verloningsbeleid (Fase 1 Concept)' 
unaniem goed te keuren. De raming bedraagt 325.000,00 EUR excl. btw of 393.250,00 EUR incl. btw. 
Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de mededingingsprocedure met onderhandeling. De 
aankondiging van de opdracht wordt ingevuld, goedgekeurd en bekendgemaakt op nationaal en Europees niveau. 
De gemeenteraad kent de bevoegdheid voor het vaststellen van de gunningsleidraad toe aan het college van 
burgemeester en schepenen. 
 
 
03 Omgeving - Ruiling van onroerende goederen en wijziging rooilijn t.h.v. de Klaphoekstraat - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt volgende grondruil en bijhorende nieuwe rooilijn unaniem goed: 
- dhr. F. Vanhees staat af aan de gemeente Hoeselt: een deel van perceel Hoeselt, 1ste afdeling sectie I 413 B 

of lot 5 van bijgevoegd plan met een oppervlakte van 22 m²; 
- de gemeente Hoeselt staat af aan (toekomstige) eigenaar(s) van lot 3 A: een deel van perceel Hoeselt, 1ste 

afdeling sectie I (deel van het openbaar domein) of lot 3 B van bijgevoegd plan met een oppervlakte van 11 
m²; 

- de gemeente Hoeselt staat af aan (toekomstige) eigenaar(s) van lot 4 A: een deel van perceel Hoeselt, 1ste 
afdeling sectie I (deel van het openbaar domein) of lot 4 B van bijgevoegd plan met een oppervlakte van 7 m². 

 
Er werd een omgevingsvergunning aangevraagd voor het verkavelen in 4 loten voor halfopen bebouwing ter 
hoogte van de Klaphoekstraat 8. Aangezien het openbaar domein ter plaatse een grillige vorm heeft en op 
bepaalde punten officieel te smal is voor een voetpad, is het aangewezen een grondruil door te voeren om dit aan 
te pakken. 
 
 
04 Omgeving - Verlegging en afschaffing van gemeentewegen t.h.v. de Tuinstraat - Goedkeuring 
 
Er werd een omgevingsvergunning aangevraagd voor het bouwen van een ééngezinswoning en praktijkruimte op 
een perceel Hoeselt, 4de afdeling sectie B 214 B ter hoogte van de Tuinstraat. Aangezien het betreffende perceel 
bezwaard is met 2 gemeentewegen die het perceel doorkruisen, werd ook een aanvraag ingediend voor het 
gedeeltelijk afschaffen van gemeenteweg-Sentier 21 en het gedeeltelijk verleggen van gemeenteweg-Sentier 22. 
 
De gemeenteraad beslist om de afschaffing van het deel gemeenteweg-Sentier 21, gelegen op het te bebouwen 
perceel unaniem goed te keuren. Dit deel gemeenteweg maakt geen zinvolle verbinding meer met een ingesloten 
perceel of andere gemeenteweg. Er kan aangenomen worden dat, indien het destijds tot de mogendheid 
behoorde, dit deel weg al door de ruilverkaveling zou afgeschaft zijn. Het betreft hier dan ook een louter 
administratieve afschaffing. Rekening houdend met voorgaande argumentatie wordt er geen 
welvoeglijkheidsvergoeding vastgesteld. 
 
De gemeenteraad beslist om de verlegging van het deel gemeenteweg-Sentier 22 naar de rechterperceelgrens, 
gelegen op het te bebouwen perceel, unaniem goed te keuren. Ondanks dat de gemeenteweg niet meer 
zichtbaar aanwezig is, zou ze mogelijk in de toekomst terug in gebruik genomen kunnen worden. De nieuwe 
rooilijn met bijhorend rooilijnplan wordt goedgekeurd. De welvoeglijkheidsvergoeding wordt vastgesteld op 0,00 
EUR aangezien het een verlegging (afschaffing en creatie) betreft met nagenoeg dezelfde oppervlakten en 
waardering. 
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05 Overheidsopdrachten - Realisatie openbare infrastructuur 'Sportpark Hoeselt' - Lastvoorwaarden en 
gunningswijze - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad verleent goedkeuring met 13 stemmen voor (Hilde Wolfs, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves 
Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth Werelds, 
Stanny Crommen en Ria Moesen), 7 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, 
Mieke Claesen, Marc Bamps en Eddy Vandecaetsbeek) en 0 onthoudingen voor het opstarten van 
overheidsopdracht nr. 2024-014 inzake de realisatie van de openbare infrastructuur voor het sportpark Hoeselt. 
 
Voorliggende opdracht omvat o.a. volgende werken: grondverzet, rioleringswerken, omgevingsaanleg (diverse 
verhardingen) en groenaanleg. De opdrachtdocumenten (bestek, plannen, raming) werden opgesteld door de 
ontwerper Geotec bv. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig de open procedure. De kostprijs wordt geraamd op 
2.623.686,29 EUR incl. btw, waarvan 2.471.217,85 EUR ten laste van de gemeente Hoeselt en 152.468,43 EUR ten 
laste van Fluvius. 
 
Schepen Johan Schoefs licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Marc Bamps vindt dit allemaal heel mooi. Er is niets op aan te merken. Allemaal perfect. Maar hij wil 
toch eens een voorlopige opsomming van de kosten geven, zowel de reeds gemaakte, gegunde als geraamde 
kosten. Hij vraagt aan het schepencollege of ze weten aan welk bedrag hij dan komt. 
 
Schepen Johan Schoefs schat het bedrag op 9 à 10 miljoen euro. 
 
Raadslid Marc Bamps bevestigt die grootteorde. Hij somt de reeds gemaakte kosten op: grondaankopen 
1.000.000,00 EUR, notariskosten op de grondaankopen 56.000,00 EUR, advocaatkosten 56.000,00 EUR. Hij merkt 
op dat hij daarbij alleen nog maar de advocaatkosten van het jaar 2022 in aanmerking heeft genomen. 
Waarschijnlijk zijn er ook bemiddelingskosten gemaakt door de firma Geotec voor onderhandelingen met de 
mensen die moesten verkopen, maar deze heeft hij niet opgenomen in zijn berekening, aldus raadslid Marc 
Bamps. Hij wijst vervolgens op de geraamde kosten voor de infrastructuur zoals vermeld in dit agendapunt, naar 
schatting 2.912.000,00 EUR. Daarnaast zal er waarschijnlijk ook nog verlichting moeten komen, een 
elektriciteitscabine en andere zaken. Hij verduidelijkt dat hij de bedragen heeft opgevraagd en herhaalt dat het 
gaat om ongeveer 2,9 miljoen euro. Vervolgens somt raadslid Marc Bamps het budget voor het voetbalproject op. 
Daarvoor is 4.120.000,00 EUR begroot met nog een reserve van 367.000,00 EUR. Ook is er de aankoop van de 
gronden op de oude tennissite in Romershoven voor 400.000,00EUR en de exploitatietoelage van 50.000,00 EUR 
per jaar gedurende 20 jaar. Dan komt hij op een voorlopig totaal van 9.925.000,00 EUR. 
 
Raadslid Marc Bamps benadrukt dat hij niet tegen het sportpark is, maar wel tegen iets wat de kunde en de 
draagkracht van de gemeente Hoeselt zo te boven gaat. Het is een veel te groot bedrag. En dan houdt hij nog 
geen rekening met kosten die niet zichtbaar zijn, zoals bijvoorbeeld de manuren van het gemeentepersoneel die 
hier al in gekropen zijn. Hij erkent dat er een kleine subsidie naar het gemeentebestuur komt, maar benadrukt dat 
deze zelfs niet zal volstaan om die manuren allemaal te dragen. En dat is eigenlijk de enige reden waarom zij dit 
agendapunt niet kunnen goedkeuren. De kostprijs gaat de gemeente Hoeselt ver te boven. Hij benadrukt nog dat 
dit bovendien slechts een voorlopige schatting is. We weten allemaal dat er altijd nog wel iets bij komt. En wat 
doen we eigenlijk met al die kosten? We gaan dat afwimpelen op de nieuwe fusiestad Bilzen-Hoeselt. Daar zal het 
voor een groot deel terecht komen. Raadslid Marc Bamps concludeert dat het grootste deel van de kost van dit 
project door de fusiestad Bilzen-Hoeselt gedragen zal moeten worden. 
 
Schepen Werner Raskin werpt op dat alles wat hier op de gemeenteraad besproken en beslist werd, voorzien is in 
de begroting van de gemeente Hoeselt. 
 
Raadslid Marc Bamps repliceert dat het natuurlijk wél schulden zijn die gemaakt zullen worden. 
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Schepen Werner Raskin ontkent dit en benadrukt dat de gemeente Hoeselt in verhouding meer schulden erbij 
krijgt dan de stad Bilzen. Hij wijst erop dat de schuldenlast van de gemeente Hoeselt slechts 375,00 EUR per 
inwoner bedraagt. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat er tijdens de commissie financiën in december 2023 nochtans nog gezegd is 
dat de schuld per inwoner verdubbelt. 
 
Schepen Werner Raskin herhaalt en benadrukt dat alles voorzien is in de Hoeseltse begroting. 
 
Raadslid Marc Bamps beaamt dat het voorzien is in de Hoeseltse begroting, maar wijst erop dat daarvoor wel 
andere dingen moesten geschrapt worden. En dat is ook de enige reden waarom zij dit niet kunnen goedkeuren. 
Hij is niet tegen een sportpark, maar een project van deze omvang gaat de gemeente Hoeselt te boven. En dat is 
iets waar hij zich niet in kan vinden. 
 
Schepen Werner Raskin nodigt raadslid Marc Bamps - lachend - uit voor de opening van het sportpark. Hij mag 
langs schepen Werner Raskin staan, zo geeft hij aan. 
 
Schepen Johan Schoefs voegt eraan toe dat de verlichting van het sportpark volgende week op de agenda van het 
schepencollege staat. Hiervoor zullen trekkingsrechten van Fluvius gebruikt worden t.w.v. 90.000,00 EUR. Die 
kosten gaan er niet bij komen, want trekkingsrechten zijn toegewezen financiële middelen van Fluvius die een 
gemeente kan gebruiken om specifieke kosten te dekken. 
 
Raadslid Marc Bamps antwoordt dat er voor het project 'Openbare infrastructuur sportpark' 2,9 miljoen euro is 
opgenomen in de begroting. 
 
Schepen Johan Schoefs erkent dit. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat trekkingsrechten ook een contingent aan finaniciële middelen is dat je 
tegoed hebt. Dat gebruik je dus voor het één ofwel voor het ander. Dit is ook budget. 
 
Schepen Johan Schoefs benadrukt dat de gemeente Hoeselt ook effectief iets doet met dit geld. 
 
Raadslid Serge Voncken erkent dit. Dat is inderdaad het geval. 
 
Schepen Werner Raskin wijst erop dat de kostprijs voor de nieuwe looppiste aan Ter Kommen destijds ook als 
duur werd bestempeld, maar zichzelf wel heeft bewezen door het toegenomen gebruik door de betere kwaliteit. 
 
Raadslid Fons Capiot brengt vervolgens een aspect van het sportpark onder de aandacht dat een jaar en een 
maand geleden al ter sprake kwam tijdens de gemeenteraad. Hij wijst er op dat het bij het sportpark gaat om een 
totale overeenkomst. Dus ook en inclusief de aankoop van de tennisinfrastructuur in Romershoven. En daar was 
een regularisatievergunning aan verbonden. Raadslid Fons Capiot herinnert eraan dat hij toen al heeft gevraagd 
waarom deze regularisatievergunning er nog niet was, gezien er al 10 jaar aan dit ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP) 
wordt gewerkt. En er werd hem toen geantwoord dat dit binnen de kortste keren zou gebeuren. De gouverneur 
van de provincie Limburg heeft dit - na de klacht van raadslid Fons Capiot - trouwens overgenomen en 
aangegeven dat er binnen de kortste keren een regularisatievergunning zou komen. Echter, een jaar en een 
maand later is er nog steeds geen duidelijkheid over deze vergunning, aldus raadslid Fons Capiot. Wat is 'binnen 
de kortste keren'? Hij hoort van die regularisatievergunning niets meer. En dit betekent gewoon dat er een 
bedrag van 400.000,00 EUR minder geïnvesteerd zal worden in het sportpark. Hoe je het ook draait of keert... 
Raadslid Fons Capiot vraagt wat het schepencollege daarvan vernomen heeft. Hij zou daar nu toch eens graag een 
antwoord op willen krijgen. Gaat die tennisinfrastructuur in Romershoven ooit nog geregulariseerd worden of 
niet? 
 
Schepen Johan Schoefs legt uit dat die regularisatie pas kan plaatsvinden nadat de huidige uitbaters die site 
hebben verlaten. Dit komt omdat er een groenbuffer aangelegd moet worden, maar dat is nu niet mogelijk. En 
dat is de enige reden waarom de regularisatievergunning momenteel 'on hold' staat, zo verduidelijkt hij. 
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Burgemeester Yves Croux bevestigt dit. Schepen Johan Schoefs beklemtoont dat daar niets anders achter gezocht 
moet worden. 
 
Raadslid Fons Capiot vindt het heel eigenaardig dat een regularisatie niet kan plaatsvinden omwille van het feit 
dat er nog geen andere bestemming is. Hij herinnert eraan dat de gemeente Hoeselt die site nog moet kópen. Dat 
staat zo in de overeenkomst. 
 
Raadslid Fons Capiot heeft tot slot nog een opmerking over het feit dat de gemeente Hoeselt slechts 25% subsidie 
ontvangt, terwijl dit 75% had kunnen zijn als het gemeentebestuur de rioleringswerken tijdig had aangevraagd. 
Het bestuur is intussen toch al 10 jaar bezig met dit sportpark. En dit betekent dat dit geld nu - alwéér - ten laste 
komt van de Hoeseltse belastingbetaler. Hij vindt dat jammer. Maar dat is een feit. Iedereen kan en mag dit 
natrekken. Als de aanvraag tijdig was ingediend, had de gemeente Hoeselt 75% i.p.v. 25% subsidie ontvangen. 
Maar dat is niet gebeurd. Daar zijn zo veel jaren over heen gegaan. En wie moet dat betalen? De Hoeseltse 
inwoners. 
 
Raadslid Christiaan Hex voegt eraan toe dat de fractie Best-Groen de redenering van raadslid Marc Bamps volledig 
volgt en om die reden ook tegen zal stemmen bij dit agendapunt. 
 
 
06 Overheidsopdrachten - Leveren en plaatsen afsluiting begraafplaats Alt-Hoeselt - Lastvoorwaarden en 

gunningswijze - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent goedkeuring met 13 stemmen voor (Hilde Wolfs, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves 
Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth Werelds, 
Stanny Crommen en Ria Moesen), 3 stemmen tegen (Serge Voncken, Christiaan Hex en Mieke Claesen) en 4 
onthoudingen (Fons Capiot, Carine Moors, Marc Bamps en Eddy Vandecaetsbeek) voor het opstarten van 
overheidsopdracht nr. 2024-013 inzake het leveren en plaatsen van een afsluiting begraafplaats Alt-Hoeselt. 
 
Voorliggende opdracht omvat het leveren en plaatsen van een afsluiting, met een totale lengte van 45 meter en 
bestaat uit cortenstalen sfeerpanelen met uitsnijdingen van figuren (bomen en/of bladeren). 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 45.000,00 EUR incl. btw. 
 
Schepen Bert Vertessen licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken geeft aan dat hij destijds al zijn bedenkingen uitte over de aankoop van de cortenstaal 
herdenkingsbomen voor op de begraafplaatsen. Hij vond die ook toen al esthetisch niet geweldig. En nu gaat het 
gemeentebestuur een fantastische, dure en mooi uitgewerkte schutting plaatsen. Maar dat ontwerp weer..., 
aldus raadslid Serge Voncken. Hij vindt het heel jammer dat er voor de realisatie van die schutting niet gekozen is 
voor een lokale ontwerper. In Hoeselt en Alt-Hoeselt zijn immers verschillende kunstenaars gevestigd. Waarom is 
één van hen niet aangesproken? Volgens raadslid Serge Voncken zouden zij werkelijk iets fantastisch kunnen 
creëren, iets heel sereen, wat goed tot zijn recht komt op een kerkhof, misschien zelfs met poëtische elementen. 
Hij is er zeker van dat deze lokale kunstenaars met geweldige ideeën kunnen komen. Maar in plaats daarvan zal er 
nu gewoon een standaardproduct vanuit een fabriek worden geplaatst. Hij stelt dat de fractie Best Groen hier niet 
mee akkoord kan gaan. Hij vindt dat er ook meer groenelementen, zoals bvb. een haag, in het ontwerp had 
kunnen worden opgenomen. Dat had het project minder duur gemaakt en zou ook zeer gepast geweest zijn op 
een kerkhof. Raadslid Serge Voncken begrijpt het belang van het behouden van de doorkijk naar achteren, dat is 
een goede zaak, maar het huidige ontwerp voldoet voor hem niet. Hij pleit er nogmaals voor om voor dit project 
een lokale ontwerper, bvb. een kunstenaar uit Alt-Hoeselt, aan te stellen. Hij is er zeker van dat mensen als P. 
Vanlessen of zijn vader G. Vanlessen bereid zouden zijn om tijd en energie te steken in het creëren van iets moois. 
En dan heb je iets lokaal gebonden. Hij wil het agendapunt goedkeuren als die afspraak gemaakt kan worden, 
aldus raadslid Serge Voncken. 
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Schepen Bert Vertessen antwoordt dat het ontwerp al is gekozen en dat deze keuze in lijn ligt van eerdere 
beslissingen qua gebruik van cortenstaal. Hij erkent dat raadslid Serge Voncken destijds ook al opmerkingen heeft 
gemaakt over de aankoop van die herdenkingsbomen voor op de begraafplaatsen. En hij herinnert zich dat hij 
toen ook al heeft geantwoord dat de keuze voor die bomen en die materialen subjectief is. Als raadslid Serge 
Voncken dat niet mooi vindt of niet wil dat die schutting daar komt, tja… Dat is iets persoonlijk, aldus schepen 
Bert Vertessen. 
 
Raadslid Serge Voncken erkent dat zo'n keuze subjectief en persoonlijk is. Echter, zo geeft hij aan, de mensen die 
hij noemde, zijn kunstenaars die al hun hele leven niks anders doen. Hun werk mag echt niet vergeleken worden 
met iets dat uit een fabriek komt. Het feit dat dit nu op deze manier op een lijn gezet wordt, vindt hij toch wel een 
beetje een schofferend. 
 
Raadslid Christiaan Hex erkent ook dat smaken inderdaad kunnen verschillen. Maar wie neemt uiteindelijk zo’n 
beslissing? Wie kiest het ontwerp en het materiaal? Raadslid Serge Voncken pikt hierop in. Ook hij uit zijn 
nieuwsgierigheid over hoe dit eigenlijk in zijn werk is gegaan. Hoe worden dergelijke beslissingen eigenlijk 
genomen? Raadslid Christiaan Hex vraagt hoe zoiets tot stand komt. Wat is het proces erachter? 
 
Schepen Bert Vertessen wijst erop dat dergelijke cortenstaal elementen en schuttingen eerder ook in andere 
gemeenten werden geplaatst. Dat is o.a. het geval geweest in Sint-Truiden... 
 
Raadslid Christiaan Hex onderbreekt schepen Bert Vertessen en verduidelijkt dat hij wil weten wie in Hoeselt deze 
beslissing heeft genomen. Doet schepen Bert Vertessen dat zelf of is het de dienst die deze beslissing neemt? Wie 
neemt in dit dossier de uiteindelijke beslissing? 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat hij dit accent destijds zelf al in het project heeft gestoken. Hij legt uit dat 
de keuze voor cortenstaal ook bewust is gemaakt. En dat was zijn persoonlijke keuze. Hij verwijst naar een 
vergelijkbaar project op het groot kerkhof van de stad Bilzen, waar enkele jaren geleden een gigantisch grote 
cortenstalen gedenkplaat is geplaatst. 
 
Raadslid Christiaan Hex werpt op dat het dan goed is dat de gemeente Hoeselt met de stad Bilzen gaat 
fusioneren. Als de schepenen van de gemeente Hoeselt zelfs al niet meer in staat zijn eigen keuzes te maken 
zonder naar Bilzen te kijken... Raadslid Serge Voncken merkt op dat er over het ontwerp op het groot kerkhof in 
de stad Bilzen goed is nagedacht. Maar met dit ontwerp in Hoeselt gaat het bestuur niet zo snel in de krant 
komen. In stad Bilzen is de gedenkplaat van cortenstaal op het kerkhof een fantastische eyecatcher. Volgens 
raadslid Serge Voncken kan en mag schepen Bert Vertessen die vergelijking dus niet maken. 
 
Raadslid Marc Bamps herinnert vervolgens aan een agendapunt op een van de gemeenteraden vorig jaar waar de 
raad een overheidsopdracht voor de herinrichting van een kerkhof heeft goedgekeurd. Ging dat ook over het 
kerkhof van Alt-Hoeselt? 
 
Schepen Bert Vertessen bevestigt dat dit agendapunt inderdaad betrekking had op het kerkhof in Alt-Hoeselt. 
 
Raadslid Marc Bamps vraagt vervolgens wat het verschil is tussen beide dossiers, toen en nu. Waarom wordt dit 
nu apart bekeken? Waarom kon de herinrichting van de kerkhoven niet in één dossier opgenomen worden? Het 
ging toen toch ook al om een bedrag van 160.000,00 EUR of 260.000,00 EUR? 
 
Schepen Bert Vertessen legt uit dat er enerzijds aanpassingen zijn gebeurd. Maar anderzijds is dit ook gebeurd 
omdat de prijzen van het staal enorm zijn gestegen. Dit wordt nu als een afzonderlijk dossier behandeld omdat de 
aanbesteding anders niet uitgevoerd had kunnen worden. Er is een aparte opdracht van gemaakt. En deze kan nu 
gegund worden terwijl de aannemer eigenlijk al bezig is met fase 1. Dat is zo gedaan omdat de prijzen van het 
staal nu lager liggen. Anders had de opdracht niet meer uitgevoerd kunnen worden, aldus schepen Bert 
Vertessen. 
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Raadslid Eddy Vandecaetsbeek weet dat de renovatie van de begraafplaatsen al heel lang gaande is. Dat sleept al 
jaren aan. Hij kan zowel het standpunt van raadslid Serge Voncken, als dat van schepen Bert Vertessen volgen. En 
de waarheid zal wellicht in het midden liggen. Hij benadrukt echter dat het nu wel eens vooruit mag gaan met de 
begraafplaatsen. En daarom zal de fractie Trots zich onthouden als er om een stemming wordt gevraagd. Hij vindt 
dat het vooruit mag gaan. 
 
Raadslid Serge Voncken reageert dat hij niet van 'rap rap' werk houdt. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek antwoordt dat dit project - volgens hem - niet 'rap rap' is. Hij benadrukt dat het 
gemeentebestuur hier x aantal jaar geleden al mee bezig was. En het zal wel naar best vermogen worden 
uitgevoerd. Daarom zal de fractie Trots zich onthouden van stemming, aldus raadslid Eddy Vandecaetsbeek. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat hij er niet aan twijfelt dat het project naar best vermogen zal worden 
uitgevoerd, maar hij betreurt dat het vermogen niet hoger blijkt te zijn dan dit. Raadslid Eddy Vandecaetsbeek 
sluit zich daarbij aan. 
 
Raadslid Mieke Claesen wil het standpunt van raadslid Serge Voncken bijtreden. Ook zij vindt het project erg 
duur. Ze merkt op dat het gaat over een afsluiting van 45 meter, wat betekent dat de prijs per lopende meter 
1.000,00 EUR bedraagt. Waarom is er niet gekozen voor een natuurlijke afsluiting met bvb. bomen, struiken of 
hagen als je het kerkhof wil vergroenen in plaats van te kiezen voor een cortenstaal afsluiting? Dan had het 
gemeentebestuur de omgeving ook echt vergroend, aldus raadslid Mieke Claesen. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat de keuze voor de cortenstaal afsluiting een idee was van de 
landschapsarchitect die het plan heeft opgesteld. Deze architect had ter plaatse gezien dat het zicht op Hof ter 
Poorten en de prachtige vallei altijd verborgen bleef achter betonplaten. Er werd dus gezocht naar een alternatief 
om een doorkijk te creëren. Hij wijst erop dat dergelijke metaalconstructies tegenwoordig vaker voorkomen in 
het landschap, zoals bvb. bij het doorkijkkerkje in Borgloon. Schepen Bert Vertessen legt uit dat cortenstaal 
vandaag ook veel wordt gebruikt voor kunstobjecten. En in dit opzicht is het ook uniek. Het is niet iets wat je 
overal zomaar kunt kopen, aldus schepen Bert Vertessen. 
 
 
07 Overheidsopdrachten - Leveren en plaatsen theatertrekken - Lastvoorwaarden en gunningswijze - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2024-011 inzake 
het leveren en plaatsen van theatertrekken. 
 
Voorliggende opdracht omvat de vervanging van de oude vaste portaaltrek (voorzijde podium) door een 
automatische theatertrek en het voorzien van een nieuwe trek voor het horizondoek aan de achterzijde van het 
podium. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 45.000,00 EUR incl. btw. 
 
Schepen Johan Schoefs licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen geeft aan dat ze even heeft moeten opzoeken wat theatertrekken precies zijn. Maar toen 
ze dat googelde, was eigenlijk een van de eerste dingen die ze tegenkwam, dat je hiervoor ook subsidies kunt 
aanvragen bij de Vlaamse overheid. Haar vraag is dus of het gemeentebestuur heeft onderzocht of hiervoor 
subsidies konden worden aangevraagd. 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt dat hij ervan uit gaat dat alleen de grote culturele centra daarvoor in 
aanmerking komen. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of schepen Johan Schoefs hiervan uit gaat of dat hij dit ook effectief opgezocht 
heeft. 
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Schepen Johan Schoefs verduidelijkt dat dit agendapunt betrekking heeft op het voorste en het laatste 
theatertrek. Hij merkt op dat er in het verleden - niet tijdens deze legislatuur, maar nog daarvoor - ook 
theatertrekken zijn vervangen. En zijn er toen subsidies verkregen voor die theatertrekken? Schepen Johan 
Schoefs denkt van niet, zo geeft hij aan. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat het bestuur er maar zeker voor moet zorgen dat alle centen aan het einde van 
het jaar zijn opgebruikt. Men is alleszins goed op weg... 
 
 
08 Overheidsopdrachten - Aankoop theaterspots - Lastvoorwaarden en gunningswijze - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2024-010 inzake 
de aankoop van led theaterspots. 
 
Het betreft hier de aankoop van 10 led theaterspot 'moving heads' met toebehoren (flightcases, kabels, haken en 
stekkers). 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 20.000,00 EUR incl. btw. 
 
Schepen Johan Schoefs licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken heeft bij dit agendapunt dezelfde vraag als bij het vorige agendapunt, zo geeft hij aan. 
Heeft het gemeentebestuur hiervoor naar subsidies gezocht of deze aangevraagd? 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt van niet. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of het schepencollege al ooit gehoord heeft van het FoCI oftewel het Fonds 
Culturele Infrastructuur.  
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt van niet. 
 
Raadslid Serge Voncken stelt vast dat het gemeentebestuur dit dus niet kent. Dat is jammer. 
 
Schepen Johan Schoefs merkt op dat er bij het personeel van de dienst Vrije Tijd dan blijkbaar ook niemand is die 
dit kent of hieraan gedacht heeft. Er is op dit moment niemand in dienst om subsidies op te zoeken of aan te 
vragen. En ook daarom is het goed dat er een fusie komt met de stad Bilzen. Daar weet men dat wel. 
 
Raadslid Serge Voncken oppert dat het dan misschien verstandig is om te wachten met het aankopen van dit 
soort materiaal tot de fusie met de stad Bilzen een feit is. 
 
Schepen Johan Schoefs vreest dat er in dat geval geen nieuwe theaterspots meer zullen komen. 
Gemeenschapscentrum Ter Kommen zal 100% up-to-date zijn tegen de fusie met de stad Bilzen. 
 
Raadslid Serge Voncken is er 100% zeker van dat er subsidies verkregen kunnen worden, zeker voor LED-
verlichting vanwege de verduurzaming. Hij is hier heel zeker van. Hij roept schepen Johan Schoefs dan ook op om 
dit grondig uit te zoeken. Hij wijst erop dat hijzelf hier en nu via een eenvoudige Google-zoekopdracht naar FoCI, 
een hele rimram aan mogelijke subsidies heeft gevonden. Daar staat bij wat je kan doen en hoe je een aanvraag 
kan indienen. Raadslid Serge Voncken vindt dit een kleine moeite. Hij benadrukt dat Johan Schoefs in zijn rol als 
schepen hierin een meerwaarde kan betekenen. Hij beaamt dat de gemeente Hoeselt geen personeel heeft dat 
specifiek op zoek kan gaan naar subsidies. Hij weet ook dat de werkdruk heel hoog is. En we weten allemaal hoe 
dat komt. Maar net daarom moet Johan Schoefs als schepen zelf een keer de handen uit de mouwen steken en op 
zoek gaan naar die subsidies, aldus raadslid Serge Voncken. Men laat het geld gewoon liggen! 
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Schepen Johan Schoefs geeft raadslid Serge Voncken daarop gelijk... Hij weet intussen dat raadslid Serge Voncken 
vindt dat hij geen meerwaarde heeft en niets heeft gedaan. Schepen Johan Schoefs vraagt voorzitter Hilde Wolfs 
om over te gaan tot de stemming van dit agendapunt. 
 
 
09 Secretariaat (gemeente) - Mandaten raadsleden 2023-2024 - Kennisgeving 
 
Artikel 8 van de deontologische code voor lokale mandatarissen, goedgekeurd door de gemeenteraad op 25 mei 
2023, vermeldt dat ter bevordering van de transparantie en om schijn van partijdigheid te voorkomen, een lokale 
mandataris aan de algemeen directeur meldt welke betaalde en onbetaalde mandaten hij/zij vervult naast het 
politiek mandaat bij het lokaal bestuur. De algemeen directeur informeert de raadsleden jaarlijks hierover. 
 
De gemeenteraad neemt derhalve kennis van het bijgevoegd overzicht van mandaten opgesteld op basis van de 
meldingen. 
 
Voorzitter Hilde Wolfs licht het agendapunt toe. 
 
Raadsleden Christiaan Hex, Mieke Claesen en Serge Voncken melden dat ze het overzicht van hun mandaten nog 
hebben doorgegeven na 15 februari 2024, de aangegeven deadline. Dit werd niet meer opgenomen in bijgevoegd 
overzicht omdat de uitnodiging met agenda voor deze gemeenteraad intussen verstuurd werd. 
 
 
10 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 1 februari 2024 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 1 februari 2024, opgemaakt onder 
verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 20u55. 


